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Protokoll nr 3 fört vid styrelsemöte med Orientering Borås 2022-11-21 
Plats:  Digitalt 
Närvarande: Anna-Karin Särén 
 Lena Eriksson 
 Anders Sörqvist 
 Urban Bjufström 
 John Kumlin 
 Johan Lindeblom 
 Thomas Almgren 
 
  
§ 1  Öppnande – dagordning 
Styrelsemötet öppnades av ordförande Anna-Karin Särén. 
 
§ 2  Dagordning 
Den föreslagna dagordningen godkändes.  
 
§ 3  Föregående protokoll 
Godkändes och lades till handlingarna. Protokoll finns på orienteringboras.se. 
 
§ 4  Ekonomi 
Årsavgift för 2022 har betalts av 9 föreningar. OK Frisene och Dalsjöfors GoIF har inte 
betalt. Kassören har påmint dem. 
Fakturor för datorhyra för 2021 och 2022 skickas ut nu. 
Kassören rapporterar saldo på konto och datorfond. 
 
§ 5   Kartor 
Thomas Almgren kommer att lämna sammanställning över planerade kartprojekt i samband 
med möte med Borås Stad kring kartbidrag/kartfrågor.  
 
§ 6   Motionsorientering 2022 
5 arrangemang har genomförts under höstsäsongen. Konstateras att det varit ovanligt få 
deltagare i snitt under hela året.  
Styrelsen beslutar efter diskussion att föreslå att byta dag till tisdagar och torsdagar för att på 
så vis kunna kombinera klubbträningar med motionsorienteringarna ibland. Förslag läggs till 
årsmötet att byta dag till tisdagar och torsdagar, t ex 3 tisdagar och 2 torsdagar under vår 
respektive höst.   
 
§ 7   Orientering Borås ungdomspris/I 15 IF ungdomspris  
Prisutdelning i samband med O-event. Ulricehamns OK vann klubbpriset. 
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Diskuterar kring klubbpriset – finns intresse att fortsätta med det? Klubbpriset har delats ut 
sedan 1988 till den förening vars ungdomar samlat flest poäng inom Orientering Borås 
ungdomspris.  
Beslutas att fortsätta med klubbpriset, men att det behöver marknadsföras bättre till 
ungdomsledarna. Det finns ett dokument med reglerna för poängberäkningen, detta kan 
användas för marknadsföring, eventuellt med lite revideringar.   
Beslutas att informera på årsmötet att vi fortsätter med klubbpriset. 
 
§ 8   IP Skogen 
Thomas Almgren rapporterar att IP Skogen kommer att flytta, oklart vart. Kommer att 
fortsätta drivas i kommunal regi. Inget besked finns kring om föreningar utanför Borås Stad 
har annan taxa för att hyra material från IP Skogen än vad Boråsföreningarna har. Frågan 
kommer att tas upp av Thomas vid kommande diskussioner med Borås Stad.  
 
§ 9 Datorer och sportident 
Vid möte med föreningarna har behov av kompletteringar av datasekretariatet framkommit, t 
ex prylar för att bygga nätverk. Beslutas att Thomas får köpa in det som behövs upp till den 
summa som sedan tidigare avsatts för inköp (40.000:-). 
 
§ 10  Valberedning 
Elfsborg och Ymer agerar valberedning inför 2023.  
 
§ 11  Årsmöte och verksamhetsberättelse 
Planeras för årsmöte i Ymergården, onsdag 25 januar, kl 18.30. 
Lena kommer att maila till de som önskas skriva nåt i verksamhetsberättelsen kring sitt 
anvarsområde.  
 
§ 12  Övriga frågor 
Ingen kretstränare ännu. VOF har information vad uppdraget innebär. 
 
§ 13 Avslut 
Mötet avslutades av ordföranden. 
 
  
 
Vid protokollet   Justerat 
 
 
 
Lena Eriksson   Anna-Karin Särén 


